
 

Toezeggingen commissie BOD  
8 november 2023 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille

houder 
Deadline Stand van 

zaken 
VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
13-09-2023 3.4. 
Zomerburap 
2023 

Waarde van 
vastgoed 

Dhr. Hazenoot (BBB) is benieuwd naar de 
verwachting met betrekking tot de verkoop 
van vastgoed.  Dhr. De Vries: de waarde 
van vastgoed is een breed begrip. 
Misschien kan dit beperkt worden tot 
mogelijk te verkopen vastgoed. Daar zou 
hij de commissie, in het kader van de 
komende begroting, meer inzage in kunnen 
geven. Het onderwerp past beter om daar 
te bespreken dan bij een burap. Dan kan 
ook een doorkijk worden gegeven naar de 
meerjarenbegroting. Laat dat een 
toezegging zijn. 
 

J.P. de Vries  De VV wordt op 
korte termijn 
middels een VV 
TKN-memo 
geïnformeerd 
over informatie 
met betrekking 
tot mogelijk te 
verkopen 
vastgoed. Het 
voorstel is de 
toezegging als 
afgedaan te 
markeren. 
 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
13-09-2023 3.4. 
Zomerburap 
2023 

Structurele 
lasten en 
structurele 
inkomsten 

Mw. Meiland (WN): Wat haar fractie ook 
zorgen baart, is het feit dat incidenteel geld 
wordt ingezet om structurele lasten te 
betalen. Dit is al eerder door enkele van 
haar collega’s naar voren gebracht. En 
zodra vastgoed iets minder opbrengt, zoals 
nu het geval is, dan ontstaat er een 
probleem. Haar fractie wil dit graag anders 
zien  structurele lasten met structurele 
inkomsten bekostigen.  Dhr. De Vries: er 
blijft nog een agendapunt (4.1) openstaan 
met betrekking tot de brief van de 
provincie Zuid-Holland en dat heeft 
betrekking op de vraag van mevrouw 

J.P. de Vries  De opmerkingen 
van mw. Meiland 
zijn verwerkt in 
de begroting 
(VV-agenda 
november 2023) 
en het 
onderwerp is 
behandeld in de 
presentatie 
tijdens de beeld-
VV van 4 oktober 
jl. De presentatie 
is beschikbaar op 



 

Meiland over incidenteel geld en structureel 
geld. Hij vraagt mevrouw Meiland of hij de 
beantwoording mee kan nemen in de 
beantwoording van vragen die gesteld 
worden bij dit onderwerp.  Mevrouw 
Meiland (WN) is hiermee akkoord. 

iBabs, ook zijn 
notulen van deze 
beeldvormende 
vergadering te 
raadplegen.  Het 
voorstel is de 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
markeren. 
 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
13-09-2023 3.6. 
Waterschaps-
verordening en 
onderhouds-
verordening 

Beantwoording 
vragen inzake 
waardevolle 
oevers 

Mw. Mols (PvdD): Vervolgens leest zij dat 
‘een beperkt aantal oevers gezien wordt als 
waardevol’ en het is haar niet duidelijk 
waarom oevers eventueel meer of minder 
waardevol zouden zijn. Het komt haar voor 
om de definities van werkingsgebieden 
duidelijker naar voren te laten komen in 
het stuk.  Mw. Verkleij: De vraag over de 
verklaring van waardevolle oevers is in lijn 
met een antwoord over diezelfde vraag van 
een gemeente. Zij stelt voor om mevrouw 
Mols de beantwoording waarin de 
verklaring van de term separaat toe te 
sturen 
 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

 Deze vragen zijn 
als technische 
vragen 
behandeld 
voorafgaand aan 
de VV van 27 
september 2023. 
Het voorstel is 
om deze 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
beschouwen. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
13-09-2023 3.6. 
Waterschaps-
verordening en 

Technische 
vragen 
beantwoorden 
voorafgaand aan 
de VV (27-09-
2023) 

Vragen mw. Dewkalie (WN): - Voor de 
openbaren ruimten hebben gemeenten een 
watertaak en Rijnland heeft diezelfde taak 
voor het oppervlaktewater. Zij zou de 
portefeuillehouder willen vragen naar de 
samenhang tussen regelgeving van 
Rijnland en de gemeenten te kijken. Zij zou 
dit willen weten om meer inzicht te hebben 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

 Deze vragen zijn 
als technische 
vragen 
behandeld 
voorafgaand aan 
de VV van 27 
september 2023. 
Het voorstel is 



 

onderhouds-
verordening 

in de knelpunten en de daarmee gepaard 
gaande risico’s die verminderd moeten 
worden - Haar vraag is of de ambtelijke 
organisatie ook een training krijgt hoe ze in 
gemakkelijke taal in gesprek kunnen gaan 
met burgers. Met name voor de front office 
is dit van belang - Haar vraag aan de 
portefeuillehouder betreft het in kaart 
brengen van de bottlenecks om te weten 
op welke punten hulp nodig blijkt  - En wat 
zij niet begrijpt is wat het verband is tussen 
de hardheid en pragmatische afwijkingen  
waar bestaat dat uit? En kan daar een 
voorbeeld van worden gegeven?  Mw. 
Verkleij: op de specifieke vragen van 
mevrouw Dewkalie heeft zij op dit moment 
geen antwoorden en zij stelt voor om deze 
vragen als technische vragen te 
beantwoorden. 
 

om deze 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
beschouwen. 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
13-09-2023 3.1. 
Rekenkamer-
rapport Grip op 
informatie-
veiligheid 

Kennissessie 
informatie-
veiligheid 

Dhr. Van Geest (AWP): er is meer uitleg 
nodig waarover informatieveiligheid gaat. 
Hij acht het verstandig dat het College 
hierover een aparte beleidssessie belegt.  
Mw. Verkleij: wat betreft de aanbeveling 
om binnen 6 maanden een kennissessie 
over de basisregels te organiseren over 
informatieveiligheid wordt hieraan gewerkt 
en deze wordt gepland. 

M.R. Verkleij-
Lemmers 

13-03-2024 De beeld VV van 
3 april 2024 zal 
worden gebruikt 
om de 
kennissessie over 
informatieveiligh
eid + 
cybersecurity te 
organiseren. Het 
voorstel is om 
daarmee de 
toezegging als 
afgedaan te 
beschouwen. 



 

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
21-06-2023 4.1. 
Ingekomen stuk 
van Unie van 
Waterschappen 
mbt wijziging 
belastingstelsel 

Informeren VV 
over advies RvS 
inzake wijziging 
belastingstelsel 

Mw. Dewkalie (Water Natuurlijk) vraagt of 
Rijnland een standpunt inneemt richting de 
Unie. Daarbij neemt zij aan dat er geen 
wijziging van standpunt komt, ook niet 
naar de Unie toe.  Dhr. De Vries antwoordt 
dat het standpunt van Rijnland zal zijn om 
bij het wetsvoorstel te blijven zoals dat is 
aangedragen door de waterschappen. Dit 
standpunt moet nog binnen D&H besproken 
worden en is in afwachting van het advies 
van de Raad van State. Dat betekent dat 
het advies aan de Tweede Kamer zal zijn 
om de wijzigingen die door de minister zijn 
aangebracht niet te accepteren.  Mw. 
Dewkalie vraagt om informatie te delen 
zodra er meer bekend is.  Dhr. De Vries 
antwoordt dat de VV hierover zeker 
geïnformeerd zal worden. 

J.P. de Vries  Het college 
bereid een VV 
TKN-memo voor. 
Het wetsvoorstel 
gaat terug naar 
de Tweede 
Kamer, mogelijk 
volgt hierop een 
reactie van RvS 
aan de Tweede 
Kamer waarin de 
wijzigingen zijn 
aangegeven.  
Het voorstel is de 
toezegging 
daarmee als 
afgedaan te 
markeren. 

 


